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Dr Mateusz Benedyk wspólnie z dr. hab. Arkadiuszem Sieroniem
rozważa  zalety  i  wady  przyjęcia  międzynarodowej  waluty.
Wychodząc od ekonomicznych koncepcji skutków denacjonalizacji
pieniądza odpowiadają na pytanie jak euro spełnia stawiane
przez  teoretyków  wymogi.  Następnie  pochylają  się  nad
rzeczywistym  obrazem  gospodarek  używających  europejskiej
waluty  i  skutków  jakie  przyniosła  im  unia  monetarna.  Nie
zabrakło również próby spekulacji na temat tego, jakie efekty
przyjęcie euro mogłoby mieć dla Polski.
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